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Protokoll	för	landsbygdsektionen		
	
Plats:	Zoom	meeting	
Datum:	2018-01-23	
	
	
Närvarande:	
Karin	Torstensson,	Falkenberg	
Mikael	Martinsson,	Östersund	
Elsa	Hult,	Södertälje	
Margareta	Holmquist	Kindlund,	Växjö	
Kjell	Svanberg,	Östersund	
Ann-Katrin	Ångnell,	Östersund	
	
1. Mötets	öppnande	

Sektionens	ordförande	Karin	Torstensson	hälsade	deltagarna	välkommen	till	dagens	
möte.	
	

2. Fastställande	av	sekreterare	
Mikael	Martinsson	valdes	till	sekreterare	för	dagens	möte.	
	

3. Kort	presentationsrunda	av	deltagare	
Varje	deltagare	på	mötet	lämnade	en	kort	personlig	presentation:	
	

• Karin	Torstensson,	landsbygdsutvecklare,	Falkenberg	–	ordförande	för	sektionen	
• Mikael	Martinsson,	fastighetsvärderare,	Östersund	
• Elsa	Hult,	planarkitekt,	Södertälje	
• Margareta	Holmquist	Kindlund,	värdering/lantmäterifrågor,	Växjö	
• Kjell	Svanberg,	rådgivare	samhällsbyggnadsfrågor,	Östersund	
• Ann-Katrin	Ångnell,	fastighetsvärderare,	Östersund	

	
4. Genomgång	av	inkomna	förslag	kring	frågeställningar	

Från	tidigare	möte	(2017-11-21)	har	deltagarna	lämnat	in	1-3	förslag	på	frågor	som	man	
önskar	att	sektionen	ska	driva.	Utifrån	dessa	inkomna	frågor	skulle	mötet	ta	fram	tre	
frågor	som	sektionen	ska	ha	som	huvudfrågor	att	driva.	Under	mötet	så	fastställdes	att	
antalet	frågor	skulle	utökas	till	fyra.	Flertalet	inkomna	förslag	var	likvärdiga	men	följande	
fyra	frågor	fastställdes	av	mötet	som	prioriterade:	
	

• Visa	på	goda	exempel	att	kunna	bo,	arbeta	och	leva	i	landsbygd	
• Lobbyverksamhet	mot	regering	och	riksdag	samt	att	vara	remissinstans	i	frågor	

som	rör	samhällsbyggande	och	landsbygd.	
• Se	över	strandskyddet	–	möjligheter	i	stället	för	hinder	
• Bostadsbyggandet	på	landsbygden	–	finansiering	vid	renovering/köp,	finns	

bostäder	som	inte	kan	nyttjas	av	ekonomiska	skäl	
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5. Samhällsbyggnadsdagarna	2018	
Sektionen	får	utrymme	på	2018	års	Samhällsbyggnadsdagar.	Samtliga	fick	i	uppdrag	att	
börja	fundera	på	intressanta	områden	och	möjliga	deltagare/föreläsare	(även	externa)	
inom	våra	fyra	prioriterade	frågeställningar.		

	
6. Samhällsbyggarna	

Sektionen	har	möjligheter	genom	Samhällsbyggarna	att	anordna	såväl	seminarier	som	
träffar	om	vi	så	önskar.	
	

7. Mötesformer	
Deltagarna	framförde	önskemål	om	en	träff	i	närtid	så	att	alla	lär	känna	varandra	och	
därmed	gör	det	enklare	framöver	att	nyttja	teknik	för	möten.	Mötet	genom	Zoom	
fungerade	i	stort	bra	och	samtliga	deltagare	var	nöjda	med	funktionaliteten.	
Mötet	fastställde	att	ett	inledande	möte	ska	hållas	i	närtid	i	Åre	alternativt	Östersund.	
Karin	ser	över	möjliga	datum	och	möjligheter	att	eventuellt	nytta	Samhällsbyggarnas	
stuga	i	Åre.	Kjell	är	behjälplig	med	övriga	lokala	ärenden	inför	mötet.	Karin	återkommer	
med	förslag.	
	

8. Debattartiklar	
Det	är	fritt	fram	att	författa	debattartiklar	och	skicka	dem	till	Karin.	Då	det	är	valår	i	år	så	
finns	goda	möjligheter	att	få	vår	röst	hörd	och	påbörja	påverkansarbetet.	
	

9. Verksamhetsplan	
Karin	påbörjar	arbetet	med	verksamhetsplanen	som	ska	in	till	Samhällsbyggarna.	Hon	
kommer	att	skicka	ut	förslag	till	sektionen.	
	

10. Övriga	frågor	och	nästa	möte	
Samtliga	får	gärna	sprida	ordet	om	sektionen	och	se	om	vi	kan	få	in	fler	engagerade	och	
därmed	även	en	större	bredd.	
Förslaget	från	mötet	till	ny	mötestid	är	inom	en	månad.	Karin	återkommer	med	förslag	
på	tid.	
	

11. Mötets	avslutande	
Ordföranden	avslutade	mötet	och	tackade	deltagarna	för	engagemanget	

	
	
	
Vid	protokollet	
Mikael	Martinsson	


